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fonts. L'aigua és un dels patrimonis històrics i culturals del
municipi.
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Caldes busca solucions definitives per l´arsènic i el
fluor a l´aigua
L'Ajuntament es planteja adquirir una planta potabilitzadora per posar fi a un problema d'anys al
municipi

  

E.Batlle, Caldes de Malavella.
El municipi de Caldes de Malavella s'ha caracteritzat
els últims anys per un excés d'arsènic a la xarxa
d'aigua potable. De fet, el novembre passat es va
detectar un valor per sobre dels límits permesos, en
concret de 14.4 ug per litre, quan el màxim legal és
de 10. Tot i això, el consistori va seguir el protocol
marcat pel Departament de Salut i en tornar a
repetir l'anàlisi gairebé un mes després, els valors
havien baixat i per tant, l'aigua era potable.
De tota manera, tal i com va explicar la regidora
d'Aigua, Montse Vehí (PIC), Caldes de Malavella
s'està platenjant adquirir una planta potabilitzadora
per tal posar fi a aquest problema de l'aigua. Vehí
però va voler ressaltar que el municipi "no té només
problemes d'arsènic sinó també, de fluor"; ja que els
seus nivells també es troben al llindar del que està
permès.
Pel que fa a adquirir la planta depuradora, Vehí va ressaltar que s'està estudiant demanar subvencions i
ajudes a l'Agència Catalana de l'Aigua (ACA) però també va aclarir que "no comprarem una planta d'osmosi
-que potabilitzen arsènic i fluour-, ja que tot i que són les més efectives, llancen més de la meitat de l'aigua i
en aquests moments d'avís de sequera, no ens ho podem ni plantejar".
La regidora d'Aigua també va remarcar que el consistori no es vol precipitar en adquirir "qualsevol planta
potabilitzadora".
Finalment, la regidora va puntualitzar que Prodaisa, empresa que gestiona les aigües de Caldes, analitza
mensualment l'aigua del municipi i també va anunciar que el consistori els ha encarregat que "facin una
valoració de tots els pous i mirin els focus" d'aquest problema. A més, va advertir que si "veiem que durant
dos mesos els nivells són massa alts, no dubtarem a declarar l'aigua no apta pel consum".
Dimecres que ve l'Ajuntament de Caldes es reunirà amb el Departament de Salut per analitzar el protocol
actual.
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